


تعبير عن اليوم الوطني السعودي بالانجليزي قصير جدا
يُمكن التّعريف باليوم الوطني السّعودي من خلال الموضوع الآتي باللغة الإنجليزيّة انطلاقًا من أهميّة تلك المناسبة، وجاءت فقرات الموضوع بالآتي:
[bookmark: _GoBack]Welcome everyone. Different countries adopt special occasions for the street to celebrate. That occasion is a great starting point and a window into the past and the great heroism that our ancestors performed in order to reach a safe and stable state. And here we are today celebrating the occasion of Saudi National Day, which was at the hands of the King. Founder Abdul Aziz bin Abdul Rahman Al Saud, and it was officially announced on the twenty-third of September 1932 AD, with which the founding king completed the long journey of sacrifices in order to unite the peoples of the lands of the Arabian Peninsula under the banner of monotheism, and unify those tribes that had separated him. The occupation is under the name of the Kingdom of Saudi Arabia. It is a special occasion in which hopes are renewed and ambitions are renewed to preserve the integrity of our ancestors. Peace be upon you.
الترجمة: مرحبًا بكم جميعا، تعتمد الدّول على اختلافها مناسبات مميّزة ليحتفل الشّارع بها، فتكون تلك المناسبة نقطة انطلاق عظيمة ونافذة على الماضي وعلى البطولات الكبيرة التي قدّمها الأجداد في سبيل الوصول إلى الدّولة الآمنة المُستقرّة، وها نحن اليوم نحتفل بمناسبة اليوم الوطني السّعودي التي كانت على يد الملك المؤسس عبد العزيز بن عبد الرحمن آل سعود، وقد أعلن عنها بشكل رسمي في الثالث والعشرين من شهر سبتمبر من عام 1932 ميلادي، حيث أكمل بها الملك المؤسس مشوار التضحيات الطّويل من أجل توحيد شعوب أراضي شبه الجزيرة العربيّة تحت راية التوحيد، وتوحيد تلمك القبائل التي فرّقها الاحتلال تحت اسم المملكة العربيّة السعوديّة، فهي مناسبة مميّزة تتجدّد بها الآمال وتتجدّد معها الطّموحات للحفاظ على أمانة الأجداد، والسّلام عليكم.
موضوع عن اليوم الوطني السعودي بالإنجليزي طويل
تشمل ذكرى اليوم الوطني على الكثير متن التفاصيل المُهمّة التي يتوجّب التّعريف بها، وفي ذلك يُشار إلى الموضوع التّالي:
The homeland is the land that embraces its people on all occasions, and it is the great value for which people have sacrificed throughout the ages, and for which they have made many sacrifices in order to be in the best form, because it is the fortress that protects the people, and the shield that guarantees the safe future of the children, and for this reason our country celebrates. On this day, on the occasion of National Day, which was the beginning of the path for the Kingdom of Saudi Arabia to become a strong and present state at the level of the Middle East and the world, this occasion took place after great efforts, sacrifices and martyrs, as the founding King - may God have mercy on him - Abdul Aziz bin Abdul Rahman Al Saud completed the liberation of... The land and the coup against the occupiers who divided the Arab peoples in the peninsula, so he declared the unification of the land under the name of the Kingdom, and the royal constitution of the state was adopted, and the Islamic banner of monotheism, from which the law of government begins, was adopted on the 23rd of September 1932 AD, and peace be upon you. .
الترجمة: إنّ الوطن هو الأرض التي تحتضن أبنائها في جميع المناسبات وهو القيمة العظيمة التي ضحّى من أجلها النّاس على مرّ العُصور، وقدّموا من أجلها الكثير من التضحيات كي تكون في احسن صورة، لأنّها الحصن الذي يحمي النّاس، والدّرع الذي يضمن المُستقبل الآمن للأبناء، ولذلك تحتفل بلادنا في هذا اليوم بمناسبة اليوم الوطني التي كانت بداية الطّريق لتكون المملكة العربيّة السعوديّة دولة قويّة وحاضرة على مستوى الشّرق الأوسط والعالم، وقد تمّت تلك المناسبة بعد جهود كبيرة وتضحيات وشهداء، حيث قام الملك المؤسس -رحمه الله- عبد العزيز بن عبد الرّحمن آل سعود بإتمام تحرير الأرض والانقلاب على المحتّلين الذين فرّقوا شعوب العرب في شبه الجزيرة، فقام بإعلان توحيد الأرض تحت اسم المملكة، وتمّ اعتماد دستور الدّولة الملكي، وتمّ اعتماد راية التّوحيد الإسلاميّة التي تنطلق منها شريعة الحكم في ال 23/ من شهر أيلول/ لعام 1932 ميلادي، والسّلام عليكم.
موضوع بالإنجليزي عن اليوم الوطني السعودي للاطفال 
يتوجّب أن يتم غرس القيم الوطنيّة في نفوس الأطفال، ما يفرض على مؤسسات التّعليم طرح أجمل المواضيع عن اليوم الوطني، والتي جاءت في الآتي:
The Kingdom of Saudi Arabia celebrates the occasion of National Day, with which patriotic feelings are renewed, because it is the day on which the national identity was born, which brings together the peoples of the Arabian Peninsula under one banner, which is the banner of the great Islam, and under a unified leadership concerned with its people, their dreams and ambitions, and under a great name that is present in all councils. International, and that occasion was during the time of the founding King Abdul Aziz bin Abdul Rahman Al Saud, who put the country on the path of the modern state after great sacrifices, and peace be upon you.
الترجمة: تحتفل المملكة العربيّة السعوديّة بمناسبة اليوم الوطني التي تتجدّد معها المشاعر الوطنيّة لأنّه اليوم الذي وُلدت به الهويّة الوطنيّة التي تجمع شعوب شبه الجزيرة العربية تحت راية واحدة هي راية الإسلام العظيم، وتحت قيادة موحّدة حريصة على شعبها وعلى أحلامهم وطموحاتهم، وتحت اسم عظيم وحاضر في جميع المجالس الدّوليّة، وقد كانت تلك المناسبة في زمن الملك المؤسس عبد العزيز بن عبد الرحمن آل سعود، الذي وضع البلاد على طريق الدّولة الحديثة بعد تضحيات كبيرة، والسلام عليكم..



